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REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE 
D. 10.9.2020 

 

Venlig hilsen 
Lisbeth Schou  

Formand 

 
Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere:  

 

Ordstyrer: 

Ulla H, Pernille, Maria Burmeister, Kasper, Vivi, Lene, Tina, 

Lisbeth, Klaus, Finn, Matilde.  

Pernille 

Afbud:  Maria Boesen, Ulla J. 

Ref.: Majbrit  

 
Punkt tilføjet dagsorden. Det blev besluttet at tilføjet et punkt til dagsorden: Punkt 2 

E: OK21 

1. Bemærkninger til referat 

og beslutninger fra sidste 

møde den 28.4.2020 

Ingen bemærkninger til referatet fra mødet d. 15.06.2020.  

2. Beslutningspunkter:  

2 A. Generalforsamling Lisbeth og Tina har lavet udkast til den mundtlige 

beretning. De deler den mundtlige beretning imellem sig 

når den fremlægges på generalforsamlingen. Udkastet er 

lavet ud fra det som blev aftalt på sidste 

kredsbestyrelsesmøde.  

 

Drøftelse i kredsbestyrelsen om udkastet. Lisbeth og Tina 

arbejder videre med den mundtlige beretning. 

 

Fremtidigt arbejde:  

OK 21 er tilføjet, og der bliver arbejdet videre med de 

samme opmærksomhedspunkter som aftalt på sidste 

generalforsamling. Vi må erkende at vi på grund af corona 

ikke er nået i mål med dem. Derfor giver det mening fortsat 

at arbejde videre med dem.  

 

Det blev nævnt at webinarer er godt, da man kan se det 

når det passer en, samt det er tidsbesparende da man 

sparer transporten. Man kan se webinar sammen med ens 

kollegaer. Lisbeth orienterede om at man i Formandsforum 

har besluttet at gøre mere ud af webinarer, da alle er enige 

om at det er godt. På SL.dk ligger der nogle få webinarer, vi 
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skal have bredt kendskabet til det ud.   

 

Budget 2021:  

Tina forklarede baggrunden for rettelserne til budget 2021. 

Vi har en god sund økonomi.  

 

Vi har ikke modtaget nogen ansøgninger til Prisen for den 

gode arbejdsplads. 

 

Da der ikke flere suppleanter til kongresdelegationen, vil 

der på generalforsamlingen blive afholdt suppleringsvalg. 

 

Der må ikke synges til generalforsamlingen.  

 

Vi følger hele tiden corona-situationen tæt, også i forhold til 

om generalforsamlingen må aflyses.  

 

Der er kredsbestyrelsesmøde d. 29. september 2020 inden 

generalforsamling. Kredsbestyrelsen mødes kl 12.00. 

2 B. Planlægning af indhold 

op kredsbestyrelsesseminar 

14. og 15. december 2020 

 

 

 

 

 

Forslag til indhold på kredsbestyrelsesseminaret blev 

fremlagt og drøftet:  

 Forståelse for budget; herunder hvad der gemmer 

sig under de enkelte poster. 

 Hvordan modtages nye i bestyrelse? arbejde videre 

med det allerede aftale. 

 Hvor finder man relevante nyheder, hvordan holder 

man sig opdateret. 

 Familieplejeområdet 

 Mere viden om de forskellige sektioner. 

 Retorik  

 Mini-palør med de forkortelser vi bruger – det vil 

suppleanterne også have glæde af. 

 Fagpolitisk uddannelse: hvordan skaber vi 

samarbejde mellem dem og kredsbestyrelsen. 

 Netværksforståelse: hvad har vi hver især af 

kompetencer i kredsbestyrelsen, så vi kan bruge 

hinandens ressourcer. 

2 C. Økonomi Tina fremlagde punktet.  

På landsplan ser medlemsudviklingen generelt set fornuftig 

ud.  

Negative indlånsrenter kostede forbundet 461.000 kr. det 

første år. 

Der bliver gjort øget brug af lederlinjen, så der sættes 

ekstra midler af til det.  

Lokalt er det også slået igennem at mange møder har 

været aflyst, og der ikke har været så meget kørsel. 

Vi planlægger vi en masse til næste år. 

Medlemstallene viser ikke helt den fremgang vi havde håbet 

på, men det ser stadig fornuftigt ud. 

2 D. 

Hovedbestyrelsesmateriale  

Dagsordenen til hovedbestyrelsesmødet gennemgået, og 

bemærkningerne tages med til hovedbestyrelsesmødet.  

2.E. OK 21 Vi har afholdt medlemsmøde i kredsen om OK21. mødet var 

godt besøgt. Forbundsformand Benny deltog i mødet og 

gennemgik forbundets oplæg.  

Alle medlemmer har haft mulighed for at sende krav/ønsker 
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til OK 21 ind. Sidste frist for indsendelse af krav/ønsker er 

d. 20/9 2020. Herefter bliver det modtagne sammenskrevet 

og behandlet i Hovedbestyrelsen.  

Drøftelse i kredsbestyrelsen om OK 21. Lisbeth samler 

sammen og sender det rundt til kredsbestyrelsen, som så 

efterfølgende giver respons på det inden det sendes til 

forbundet.  

3. Lukket møde Intet til punkt.  

4. Orienteringspunkter  

4 A. Orientering fra 

kredsbestyrelsesmedlemmer

ne 

Kasper orienterede om en ny direktør for Psykiatri og 

Handicap. 

 

Ulla H. orienterede om at man i Guldborgund planlægger 

dialogmøde med 2 udvalg. 

 

Klaus orienterede om at direktionen i Vordingborg 

kommune har et forslag om at nedskrive den opsparede 

ferie over budgettet.  

 

Finn orienterede om at der i næste nyhedsbrev, kommer en 

historier om faglige seniorer.   

4 B. Orientering fra 

kredskontor 

TR undersøgelse er vedhæftet som bilag. 

 

Orientering om ændringer i møder: Se dagsorden.  

 

5. Nyhedsbrev Alle opfordres til at komme med indlæg. 

En præsentationsrunde af kredsbestyrelsesmedlemmer 

kunne være en mulighed.   

6. Næste møde Næste Kredsbestyrelsesmøde er den 1. oktober 2020. 

(Mødet er efterfølgende blevet aflyst) 

7. Eventuelt Forslag: Skal der sættes tid på hvor lang tid der er til 

behandling af de forskellige punkter på dagsorden? 

 

Alle kredsbestyrelsesmedlemmer opfordres til at lave et lille 

skriv om dem selv til hjemmesiden. Send det til Majbrit.  

 


